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 14:04חה בשעה האסיפה נפת

 ------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

ת  , ישיב19ים את האסיפה הכללית מספר אנחנו פותחן, ברוכים וברוכות הבאות. אהל אלון באום: 

גודה, מינוי שלי  כ"ל האכמנ  של מושיש לנו בעיקר מינוי  שלנו מאז הבחירות. על הפרק  מועצה שנייה  

דה ומישהי מכן תרצה להגיש  ושל מוש כמורשי החתימה של העמותה ומינוי של ועדת המכרזים במי

, דבר שמקרה  כרזיםסר של שני מושבים שוועדת המח  את מועמדותה. אני מזכיר שאנחנו שהרכב

אותה. אז אם מישהי מכן חשבה על זה ותרצה לשאול שאלות  עדיין מאפשר  על העבודה שלנו אבל  

יש לזה חשנשמחיותר מ חנו  מוזמנת, אנ   אז בהחלט יבות מאוד גדולה כשאנחנו יושבים בוועדת  , 

ובעצם   המועמדים,  בוחרהמכרזים,  את  אותםים  לנו  מדרגים  יש  השאלות.  את  אותם  שואלים   ,

הולך להיות  .  לוועדת המכרזים   שבוע הבאהשונים ב לשמחתי מעל עשרה מועמדים לתפקידי רמ"ח  

אנחנו ניפגש לאשר את המועמדים לתפקידי    מהבוקר עד ארבע אחר הצהריים. לנו יום מעניין יחד,  

קראת תהליכי בניית תוכניות עבודה ואישור התקציב.  לחודש ועל הדרך נעשה הכנה ל  20-רמ"ח ב

, כל הדברים  חזון, הלבניית התקציבגיבוש,  ל ,  לנו להיכרותאנחנו גם מתכננים סמינר בקרוב שיהיה  

 לנו בהמשך. לבינתיים הצטרף אלינו מוש.    צפוייםהאלה על הפרק ועוד 

 

 מינוי משה )מוש( זמיר לתפקיד מנכ"ל האגודה  – 14:08

 לכולם  שלום מוש זמיר:

, אני אגיד לפרוטוקול איך הדברים האלה בינתיים יהיו. אנחנו  תכף מוש יציג את עצמו אלון באום:

בעצם נפגשנו בשבוע שעבר בוועדת המכרזים, אחרי שפרסמנו את המשרה לתפקיד המנכ"ל לפחות  

  לפי פגשנו את המועמדים, דירגנו אותם  . בעצם  פעמיים. הגישו לנו שלושה מועמדים את מועמדותם

יסיון, כישורים רלוונטיים, ובעצם לזימון  , בעצם דרישות, נ בקול הקוראכשירות כפי שפורסמה  ה

של המועצה הזאת, מי מכם שרוצה לעיין, זה אמור להיות במייל, גם קורות החיים של מוש ומכתב  

על  לאישורו של מוש, אחרי שפגשנו את כלל המועמדים. המכתב גם מסביר ושם דגש    לצה שלנומהה

להסי אותנו  שהובילו  מעוניין.  בות  שיהיה  למי  ההצבעה  לפני  להרחיב  שנוכל  כמובן  אותו,  בחור 

הוא. אם יהיו לכם    מההוא ו  מיקצת לך להיות כזה, מוש יציג את עצמו כדי שתכירו הפרוטוקול הו

ם סגורות,  שאלות זה הזמן, זה הדיון, זה המקום, אחר כך מוש יצא, אפשר יהיה לעשות דיון בדלתיי

באמת יש חשיבות מאוד גבוהה למשרה הזאת ולכן  ורסם לסטודנטים, הפרוטוקול לא יפ בעצםשם 

  אנחנו ככה מסירים את כל החששות שאולי יכולים להיות מלהגיד דבר כזה או אחר לפרוטוקול.

ברצף הצבעות  שתי  נקיים  אנחנו  הדיון  לאחר  בעדבעצם  האחת,  ל .  נמנע  או  נגד  מוש  ,  את  מנות 

של  ת מוש כמורשה החתימה  למנכ"ל האגודה ומיד לאחר מכן בהינתן ומוש נבחר, למנות אותי וא 

צ'קים  עמותהה החוזים,  כל  אומר  בעצם  ב התחייבויות  ,שזה  שקשורים  הדברים  כל  עצם , 
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שאלות    .הארגון  נהיה מורשי החתימה של  י ומושבעצם שאנלאשר  אז  בהתחייבויות בשם העמותה  

 גמור.  עד כאן? בסדר  

 

 .03.06.2021שר בישיבת המועצה מיום ות על פי נוהל קליטת עובדים כפי שאוגורדיון בדלתיים ס

על הצעת החלטה למנות את משה )מוש( זמיר לתפקיד מנכ"ל  ת  חשאינעבור להצבעה  אלון באום:  

 האגודה.

 צאות ההצבעהסיכום תו

 0, נמנע: 0, נגד: 9בעד: 

 ברוב הדרושההצעה התקבלה 

 

 מינוי אלון באום ומשה זמיר כמורשי החתימה של העמותה  – 14:28

אלא אם  ,  מורשה חתימהנדרש להיות    והמנכ"ל מתוקף תפקידו ועל פי התקנוןמאחר    אלון באום:

התנגדות או  התייחסות  יש  זה.    למישהו  נושא  על  חשאית  להצבעה  גם  מיידי  באופן  יש  נעבור 

כך.  התייחסויות?   להצבעה  אם  את  חשאית  נעבור  למנות  החלטה  הצעת  ת.ז.  על  באום,  אלון 

, כמורשי החתימה. חתימתם של שני המורשים לעיל  313202178, ואת משה זמיר, ת.ז.  313256414

 .בצירוף חותמת העמותה תחייב את העמותה לכל דבר ועניין

 צאות ההצבעהסיכום תו

 0, נמנע: 0, נגד: 9בעד: 

 ברוב הדרושההצעה התקבלה 

 

 חברים לוועדת המכרזים השלמת מינוי  – 14:32

אז אני שמח לבשר שמוש נבחר ברוב קולות למנכ"ל האגודה ואני ומוש מונינו להיות  אלון באום:  

  ום עמותה בהתאם לכתב ההצבעה. הנושא השלישי והרביעי שהיו על סדר הימורשי החתימה של ה 

אני רק רוצה כדי לדעת מה מצבנו,  ף אני אתן את העדכונים  אז תכ.  זה ועדת המכרזים ועדכונים שלי

ת מכרזים? אוקי. אז נוריד את הנושא הזה  האם יש פה מישהי מכן שמעוניינת להיות חברה בוועד

 מסדר היום ונמשיך להציק ולחפור עד שתהיה לנו ועדה מלאה. 

 

 עדכונים  – 14:33

כמו שהבנתם תקופת הבחינות התחילה, אז פה ושם כיף לראות  מת העדכונים. טוב  בר  אלון באום:

, כן  , אז כמו שמוש ככה הזכיר בהתחלהרוקן לו. מבחינת נהלי קורונהפנים מוכרות בקמפוס שהת 

,  ה של עטיית מסכותי יצופן לנו העתיד, לכל הפחות מבחינת ההנחיש חוסר ודאות מסוים של מה  

קווה שזה נאכף שבטח ראיתם שפורסם אין יותר חובה לעטות מסכות במבחנים אז אני מ  אז כמו

 שלכם היו וחברות שחברים  אצלכם במבחנים שאתם הייתם ו

 רגע , מי קבע שאין דונוב:קארינה ד

 בחנים אין יותר, לא בבגרויות ולא בהשכלה הגבוהה במאלון באום: 
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גלל שזה חלל סגור עם  ו עניין כן לשים? כאילו אני שמה בעצמי אבל באבל אם יש לנ:  נטע רומח

זה   מצב, מי שרוצה אני אישית פתחתי את החלון, אמרתי אין   .מזגן, חלונות סגורים, אז זה בעייתי

 כה אני משאירה חלון פתוח ואני עם מס

. נראה לי  ף לכל ההשכלה הגבוהה, זה גורשרת החינוךל ו הנחייה שצריך להגיד שז זוהר ברונשטט:

 שמי שרוצה וחשוב לה שתשים אבל נראה לי שזה ברמה הארצית לא ברמה המכללתית.

שקשור למינוי הצוותים ובניית  כל מה  באמת  בהחלט. אז זה עדכון אחד. עדכון נוסף זה    אלון באום:

מכרזים ועדת  יש  הבא  בשבוע  שאמרתי  כמו  אז  ישהתוכניות  מועמדים    ,  עשרה  ים  תפקידלמעל 

דגש שאני שם זה שיהיו לנו לפחות שלושה מועמדים לכל משרה כדי שבאמת תהיה לנו  . ההשונים

גם אם מדובר באילוץ אז בעיניי זה לא בכל מחיר, לפעמים עדיף  המועמדים ולא אילוץ.  בחירה בין  

כותיים בתפקיד. זה ככה ברמת  נשים פחות איעוד מאשר לשים אלהשאיר את המשרה פנויה ולחפש  

ש או  ור בעלי התפקידים ובסוף החודת לאישלישיבה נוספחנו ניפגש פה עשרים לחודש אנהעדכון. ב

צפוי לנו  כון נוסף שאולי  העדכון הזה, עדף לקיים את הסמינר. למעט  שאבתחילת חודש הבא אנחנו נ

א מעט דיונים  ראו ואלו מכם שלא. יש ל בה בעשרים לחודש, אלו מכם שכמובן לסדר היום בישי

אבל כנראה  גון  תמיד הייתה על האר. ביקורת  שמתקיימים סביב התאחדות הסטודנטים הארצית

אני כמי    חרים. אני כן אגיד שבימים האלהשנפתחה שם איזו תיבת פנדורה שגררה איתה רבים א 

שקורים, איפה    מה הדבריםג האגודה בהתאחדות, בודק ימינה ושמאלה  חדות, נצישיושב שבהתא

איפ שלנו,  הארגון  הטובת  או  ההשפעות  ומה  שלנו  הסטודנטים  טובת  בתוך  השה  לנו  שיש  לכות 

 ו הארגון או מחוצה ל

 ת כי אני לא מעודכנ  ?ל הדיבוריםאפשר רגע להגיד על מה היו כ יעל בוסלוב:

בהרחבה. בינתיים יש שם כמה נושאים  אנחנו נעמיק בזה    הבאהה  ני אגיד שבישיבכן, א  אלון באום:

מהם   אחד  התאחדות    תקומחל וזאת  שהשתרבבו.  של  תפקידה  על  ואידיאולוגית  לגיטימית 

של הארגונים  הסטודנטים והסטודנטיות בישראל. הטכניון מימים ימימה דגלה בהיעדר פוליטיות  

  ועידתמה שקשור לו גם  עדר פוליטיות הם מתכוונים בכל צורה והיבט,  כשהם אומרים היהאלה. ו

נ או  לאחרונה  שהתקיימה  לסטודנהצעירים  שקשורים  בהיושאים  של  טים  התפקיד  הרחב.  בט 

שור  , מה שקלימודים  ,סטודנטים  ,מעונותלחנייה,  זה לדאוג  יותר נכון,  ות  אגודמוסדות, או של הה

כ ל דנטיםסטולנו  שקשור  משהו  נעשה  ואנחנו  הורה  גם  שהוא  סטודנט  שיש  זה  פחות  .  הורים, 

תעסו  אקלים,  על  מדברים  עכשיו  שאנחנו  זה  דיורקהבאג'נדה.  וזה  ,  באג'נדה.  יהיה  תמיד  לא   ,

איזשהו משהו שהוא מצד אחד. ביקורת   וזה מתמקמים ביחס אליו. םאיזשהו ציר אידאולוגי שכול 

ש על ההתאחדות, זה כל מה שקשור למנגנון הכספים, או חלוקת הג'ובים כמו שאוהבים  ינוספת ש

להעדפת רווח כלכלי על פני טובת  להגיד. הרבה מהתקציב הולך למשכורות, שכר, כל מה שקשור  

נה  של מתנות פתיחת ש   דוגמה לזה אפשר לראות במכרז המתנות. יש מכרז כל שנההסטודנטים ו

בדיוק  ות מזמינות ביחד עם ספק אחד שנבחר על ידי ההתאחדות. עכשיו אני בודק את זה  אגוד שכל ה

בוחרת לא ללכת  מסיבה מסוימת  ספקים שעושים חצי מחיר וההתאחדות  הוכחות ל אבל מדברים על  

ביקורת נוספת שיש היא על כל מה שקשור לשקיפות    .אז רגע צריך ללמוד את זה יותר לעומק  איתם

בעצם כמו שאתם חברים    .ן. אנחנו חברים בגוף הזה שנקרא התאחדות הסטודנטיםנהל תקיאו למ 

ו ב  מייצגיםבמועצה  הסטודנטים  בהתאחדות  את  חברים  האגודה  כנציג  ואני  כאגודה  אנחנו  חוג, 

המידע שמועבר  ברמת  ולת,  חדות, אבל ברמת היכמעין מועצה, שנקראת נשיאות בהתא ויושבים ב
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ים או להשפיע, לא תמיד מרגישים את הדברים הזה. זה  עורבונים. היכולת להיות מ או העדכ  לנו

אני  . כמובן שאם לאבין  , בין אם היה את המשבר הזה ו, כדאי וראוי להעמיק בובאמת נושא ששווה

עולה באמת השאלה איך אנחנו כחברי אסיפה כללית    רגעאבל נכון לכ  למעוניינים.יכול להרחיב  

ברים  לוקחים אחריות על גוף שאנחנו חיך אנחנו  טובה ביותר את הסטודנטים וא שרתים בצורה המ

ומלואו. צריך להקדיש    פיע עליו. עולםזדמנות להשלא תמיד ניתנת לנו ההבו מצד אחד, ומצד שני  

ישיב ב לזה  נקודיש שאלות  ה. למישהו  פני עצמה  ?  י כרגעתיות על הדברים שאמרתספציפיות או 

ץ, האם זה תקין, לא  שקלים מכל הסטודנטים באר   10חדות גובה  כמובן שיש עוד דברים. ההתא

שני  בטל? יש כל מיני נושאים וביקורות. כמובן שיש גם את הצד האפשר לבטל? אי  קין, אפשר לת

מגוף גדול  חלק  להיות  הלמה להישאר זה כמובן  אבל אם נשאלה השאלה למה עוזבים אז זה הלמה.  

שיכול  יותר חיבור  איזשהו  המועצה  ,  פוליטיים,  לגורמים  להגיע  שלנו  היכולות  היעדר  על  לחפות 

גבוהה,   כנסתלהשכלה  כולם  שריםו  חברי  אז  אחד  במקום  משבר  כשיש  ביחד  לפעול  היכולת   .

 נרתמים. 

בשנים האחרונות שאתה נמצא? שאתה    החברות הזאת סייעה בפועל?  הם סייעו בפועל?  ענבר קין:

 " Xר ד מחלכה תהיה שאנחנו נפסיח? שאתה יודע להגיד "ההשנוכ

ריד ביניהם. ההתאחדות סייעה לסטודנטים  שצריך להפ  דברים   אני אגיד פה שיש שני   אלון באום:

 , השיגה הישגים גם בתקופה האחרונה, לאחרונה בפועל

 בארץ? כאילו באורנים?  אואצלנו   ענבר קין:

של  היו חברים בבית ספר  ח משימה לאומי,  וגם הסטודנטים באורנים הם חברים בכ אלון באום:  

 החופש הגדול, קיבלו מלגות, גם הסטודנטים באורנים 

עשו  דות גרמה לזה שמלגת משרד החינוך תיפתח למכללות לחינוך. כאילו נההתאח  זוהר ברונשטט:

 ים ובכללי לקהל הסטודנטיאלי בארץ רנתיים גם לסטודנטים באודברים שהם משמעו

ובגלל זה אני גם מפריד בין שני הדברים. מרבית הדברים שנעשו  בהחלט. בהחלט נעשו  אלון באום:

לפחות בשנתיים שאני שם, אם זה הישגים, זה הישגים שהם רחבים, זה הישגים שמה שנקרא לא  

חברותנו   מעצם  אז    ם,ש מושפעים  בכספים  וכשמדובר  תמיד.  מדינהלא  כספי  הכספים  אז    ,זה 

לכולםמ ב  חולקים  הכי  לא.בלאו  ובין אם  אנחנו חברים שם  על    ין אם  אותי  שואלת  אז אם את 

כולת לקדם שיתופי  לות נושאים על סדר היום, יש ילהעאז כן, יש יכולת    ציפית שלנופהחברות הס

טודנטים  סת  ו זכות זה שאני חבר בפורום של יושבי ראש אגודבפאנל לאחרונה בפתי  השתתפעולה,  

 , מי מכם שראה את הפוסט שהעליתי. אז כן יש דברים ינוךממכללות לח 

ף אם אזאת אומרת,  משיך להתקיים.  ת הגוף הזה שימממנים א בעצם אנחנו גם  אבל    ענבר קין:

 אז הוא לא יעשו ם את העשרה שקלים האלהאחד לא ישל

. גם אם נהיה ואם לא נהיה בגוף  העשרה שקלים האלה זה לא אנחנו, זה החלטת מל"ג  אום:אלון ב

 הזה העשרה שקלים עדיין ייגבו. 

. רק אם יש לנו קצת במה, מה שלא  הבדלנחליט אם להיות או לא להיות, אין    על מהאז    ענבר קין:

 מיד רלוונטי כי לא תמיד יש את הבמה ת

אנחנו כן רוצים רגע לראות    .היום  –   הנושא הזה לסדר היוםשלא העלינו את    וזו הסיבה   אלון באום:

קרוב, במידה וזה יקרה אז כמובן  פתחים. יש אגודות שמדברות על לעזוב בשבוע הלאן הדברים מת 
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ב עלכלל משתנהשהתמונה  נדבר  גם  יש הרבה אלמנטים שאנחנו  ב.  עוד  סיהם  מה  רות  גודלתיים 

 שנקרא.

זה קצת כמו ארגון  ת,  נבר אומראבל בא לי להגיד. כאילו אני אתחבר למה שע   כן  ונשטט:זוהר בר

פחות  גם    ה לויהי ויהיו הרבה אגודות שיעזבו אז הכוח של הארגון הזה ייחלש  אם  ,  לתפיסתי  עובדים

נהיה חברות  שנהיה מורות מורים,  אילו כנטים דברים. ממש כמו שכמנדט לדרוש בשביל קהל הסטוד

נצטרך אותו  בל כשיהיה מאבק  אז כאילו רוב הזמן לא נצטרף אותו א  בארגון מורים כזה או אחר

אחוז צבוע בטוב כמו  כארגון גג. אז לתפיסתי יש הרבה ערך לדבר הזה גם אם הוא לא תמיד מאה  

 שהיינו רוצים. 

ן אני באמת  יש פה הרבה מורכבויות. אנחנו עוד ניכנס לתוך כל זה בישיבה הבאה אבל כ  אלון באום:

של דברים    עוד נקודות?  ה ענבר, תודה זוהר, יש עוד שאלותתוד  אשמח לשמוע האם לפחות למי שפה,

 אליה  ששווה או שתרצו שנעמיק בהם בישיבה הבאה? כדי שנוכל להיערך

 יבה הבאה?שזה בדבר ההחלטה אם לצאת מהארגון הזה או לא, זאת תהיה היש  ענבר קין:

? אבל כן נקיים על זה דיון  ם גם ראשי מחלקות ונעשה הרבה דברים, כןאנחנו נמנה ש  אלון באום:

עיבוד של  וד להגיד מה ההחלטה או מה ההצעה, כרגע זה עוד בע, בכנות, אני לא יודע  מעמיק יותר

 המחשבות. 

אני  כל דבר  ז  בשום תחום של האגודה אאם להיות כנה,  ,  טוב אני לא יודעת כלום מכלום  ענבר קין:

 א וללמוד לקרו  אשמח

זקק את המחשבה השאלות  הו משהו.. זה משלך ממש נתנו איזשהשאלות  עד כה  לא  לון באום:  א

לכם   יש  אם  הבאה  הפגישה  לקראת  זה  בגלל  או  ע האלה,  לשמוע  שתרצו  דברים  או  שאלות  וד 

 להתייחס אליהם 

 ו לא יודעות, אז על זה אפשר ללמוד הקלעים שאנחנ ורי  יש שם הרבה פוליטיקה מאחבטח  ענבר קין:  

 שאים שלא קשורים לניתוק מההתאחדות רציתי לשאול אם אפשר להעלות נו :שרי פלייש

 בפורום של המועצה?אלון באום: 

 , כן במפגש הבא ש:שרי פליי

נושא שתבחרו. אם תרצו לדון על מצב הסטודנטים  אה כמובן אתן יכולות להעלות כל  אלון באום:  

 בגיאוגרפיה או... 

גם מצד  גישה שיש המון התנגדות ללהיות באגודה מצד הסטודנטים ובגדול אני מר שרי פלייש:  

גודה ואני מקווה שאולי זה גם משהו  המרצים, אני מקווה שזה ישתנה. כאילו האנטי הזה שיש לא

 של איך שאני מציגה את זה, אבל אשמח שנדבר על זה. 

 אני מחזקת את מה שנאמר  :ורחן אבן צ

 גרועים על השותפות שלכן באגודה? אתן כאילו מקבלות פידבקים  :ענבר קין

אני שומעת הרבה דברים נגד האגודה, כאילו  אני לא התכוונתי לזה. התכוונתי לזה ש  חן אבן צור:

פחות   לא  דברים  בטובים.  האווירה  אבל  עצמי  על  רעים  פידבקים  פחות  קיבלתי  שהאגודה  כללי 

 ן אישי לסטודנטים ופחות נדרשת תורמת באופ

אליכם אם יש להם דוגמה ספציפית? אם יש להם  מי שפנה    ם אולי א  שאלתם  שלומית אביעזר:

 כאילו לונות  התולא קיבלו מענה? על בסיס מה  רצו  משהו שהם 
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יתנו. כאילו  כשיו מאזה פשוט הוייב הכללי. זה הוייב של כאילו מי את ומה את רוצה עשרי פלייש:  

 רגע, לא יודעת.יש המון אנטי כ

 יכול להיות שהם פשוט לא.. כי יש פה שנתיים שלא היה להם הזדמנות  מית אביעזר:שלו

בוסלוב: אי  יעל  ועבדנו  אווירהזושהי  יש  שפעלנו  שנה  אחרי  לא  שגם  הסטודנטים  עדיין  באמת  , 

לא  עדיין  שנה א', אני כבר בשנה ב' והם  יודעים מה אנחנו עושים. מילא  באמת  מכירים אותנו ולא  

. אצלנו ספציפית בחוג ללשון הם  תית שלההאמימה המטרה  שיש אגודה, הם לא יודעים  יודעים  

שהם לא מודעים והם    ודעים שהיה מקודם את לינור, אבל יש הרבה חוגיםהם ייודעים שיש אותי,  

יודעת  כי הם לא באמת פעילים, אני לא  נציגים עצמם  ת אם זה קשור ללא יודעים מיהם. אני לא יודע

 הם עושים אבל פשוט הם לא יודעים שאנחנו פה. מה 

אני יכולה להגיד שבתחילת השנה עשיתי שיחה, כאילו פשוט הצטרפתי לשיחה    :לומית אביעזרש

קרון  בעשהייתה לשנה א' והצגתי כאילו מי אני, מה האגודה עושה וככה הם יודעים מה קורה. כי  

 . ם דרך לדעתשכבר לומד אין לה ן להם אח גדול או חבראם אי

ואין לי שמץ של מושג   באגודה , ועכשיו אני גם חברהה להגיד שאני בסוף שנה ג'אני יכול ענבר קין:

האגודה  מה היו ההישגים באגודה, מי החברים, איזה קול צעקה. אלון אני באמת חושבת שלהגיד  

מת, מדהימה, רצינית. אפשר להרים שנה הבאה  חזקה, קיימספיק באורנים קת את עצמה משוולא 

 אגודה, נעשה קמפיין. ל

גרם והפייסבוק הוא צריך להיות הרבה  אי על האינסטאני גם חושבת שלדעתי מי שאחר   :בוסלוביעל  

מוש   להעליב את  רוצה  לא  ואני  חזק,  להיות מישהו  יותר  צריך  כן  הוא  לדור  אבל  ומדבר  שמבין 

, כאילו אין  18ת  , בנו19ואני מרגישה מאוד זקנה, כאילו יש לנו ילדות בנות    21  הצעיר. אמנם אני בת

משיהו צריך שידע כזה לתקשר איתן, לדבר  כן צריך  לפנות אליהן אבל    לי מושג איך לדבר איתן, איך 

מהאינסטגרם  אם זה לשלוח עוקבים, לשלוח בקשות  , אפילו  איתן, כן להתעסק באינסטגרם יותר

 ה את זה. ככה כאילו מקבלים כלים וידע. האגודה, זה מה שעוש  של

אני אגיד, אנחנו זלגנו קצת מתוך מה ששרי ממש פתחה, וזאת איזושהי סוגיה, היא    אלון באום:

וליהיא  תה. שרי אנחנו כן נתייחס, אני  , הדיון שהמשכתן בו אל מול מה ששרי העלכןמעט שונה,  

חוג לגיאוגרפיה, איפה אפשר להיכנס ולהשפיע ולגבי התוכניות  חיבור ב  ותגם כדי לרא נקבע איתך  

ובים יותר  לחודש וחצי הקרובים, לחודשיים הקרבדיוק הנקודה  זאת  והדיון שהמשכתן אליו אז  

רלוונטית ומה היא צריכה לעשות כדי להגשים את המטרות  אגודה יכולה להיות  ראות איפה הנכון. ל

סטוד זה  ממש.  אותושלה.  לשאול  נתקלות,  אתן  אם  סטודנט,  י,  נט  האגודה  להיות  איפה  כולה 

פשר  ולנסות לראות איפה א   הצרכים שלו כסטודנט, כאדם, כאזרחמה  נסות לראות  ל  ?תרלוונטי

 . מה שנעשה בחודשיים האלה זה בדיוק את הדבר הזה. ליזום ולעשות בתוך זה

 ? תלונות תיבת, לאגודה יש  אלון ענבר קין:

וואטסאפ, פייסבוקים,  פעם היא הייתה פיזית, היום היא באתר, בפורטל, במלא דברים.    אלון באום:

כן? דרכי הקשר רק עלו בשנה האחרונה. זה כבר מחוץ לנושאים של המועצה, ככה שאפשר לסיים  

 נסגרה. שנכח. הישיבה  רגע פורמלית את ישיבת המועצה ולהודות לכל מי

 

 בברכה,

 , סיו"ר ליהיא ביאנקה בן יוסף      אלון באום, יו"ר 
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 אורניםבמכללת אגודת הסטודנטים והסטודנטיות 

 ------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 לאישור המסמך הנ"ל להלן החתימות הנדרשות: 

 

 ______________  ______________  _____________  חבר/ת הועד המנהל 

 
 אשם מל

 

 מספר ת.ז. 

 

 חתימה 

 

 ______________  ______________  _____________  חבר/ת הועד המנהל 

 
 שם מלא

 

 מספר ת.ז. 

 
 

 חתימה 

 

    

 

https://d.docs.live.net/18ae434f9b867eee/אורנים/אגודת%20הסטודנטים/אסיפה%20כללית/אסיפה%20כללית%206%20-%20שינוי%20מטרות%20ותקנון%20-%2013.05.20/www.agudaoranim.co.il

